
STYREMØTE NR. 1-2022,  NTNUI Langrenn

Agenda og referat

Møtetidspunkt: 18:30-20:30, 6. februar 2022

Sted: Idrettsbygget, Gløshaugen

Møteleder: Thomas Meinicke

Referent: Martine Sogn-Larssen

Innkalt: Thomas Meinicke, Martine Sogn-Larssen, Kristian Jakobsen, Guri Hulbak, Ingeborg

Hoftun, Aud Øyen Halås, Marie Laukli, Mathias Øyvind Andresen, Eirik Andreas Mortensbakke

Ikke møtt:

Saksliste:

Sak 1/2022: Godkjenne innkalling og saksliste

Sak 2/2022: Kake og sladder/ bli-kjent

Sak 3/2022: Status oppstart

Sak 4/2022: Forventningsavklaring

Sak 5/2022: Målsetninger

Sak 6/2022: Underkomiteer

Sak 7/2022: Sportslig framover

Sak 8/2022: Sosialt framover

Sak 9/2022: Vasan og Birken

Sak 10/2022: Marka Rundt- Status.

Sak 11/2022: Studenterfemmila

Sak 12:/2022: Generelt

Sak 13/2022: Innkomne saker

mailto:thomas.meinicke@ntnui.no
mailto:martine.sogn-larssen@ntnui.no


Sak

Estimert
tidsbruk

Sakstittel/ -innhold

Sak 1 Godkjenne innkalling og saksliste

Vedtakssak, fremlegges av Thomas

Innkalling med saksliste er sendt ut på Slack til alle styrets medlemmer. Øvrig
medlemsmasse er informert om møte og agenda via Slack

Forslag til vedtak: Innkalling og saksliste til styremøte 1 godkjennes.

Referat Vedtak: Innkalling og saksliste godkjennes

Sak 2
Kake og sladder/ bli-kjent
Informasjonssak, fremlegges av alle

Vi tar en runde for å bli bedre kjent! Tidligere erfaring, livshistorie og annet relevant.

Referat Sak 2 referatføres ikke

Sak 3
Status oppstart
Informasjonssak, fremlegges av Thomas og alle.

- Hvordan går det? Har erfaringsoverføringene gått fint?
- Er dere klare?

Tilganger:
- Klubbadmin
- Sportsadmin
- Slack

- Tips og triks
- Kommandoer
- Kanaler



- Slack NTNUI Gruppestyrer
- Google Kalender
- Drive
- Slab

- Vårt nye informasjonsbibliotek!!

- Mail
- Mail-alias
- Klubbhuset
- Hjemmesiden
- NTNUI Langrenn på Facebook
- Instagram

Regler og retningslinjer ekstern kommunikasjon

Referat Erfaringsoverføringer har blitt gjennomført for alle nye stillinger - dette har gått fint
for samtlige. Thomas og Martine har tilgang og rettigheter i KlubbAdmin og
SportsAdmin.
Alle styremedlemmer får tilgang til styreslacken i løpet av kvelden i dag - anbefaler alle
å se gjennom ulike kanaler.
Styret kan bli bedre til å legge inn arrangementer og ting som skjer i Google kalenderen
på hjemmesiden. Har gjennomgått hjemmesiden, kontrollpanelet der, og Google Drive.
Nytt fra 2022 er at NTNUI langrenn har begynt å bruke Slab. Denne vil i stor grad
erstatte Google Drive for informasjon og erfaringsskriv, samt annet relevant. Slab vil
være klart om to uker fra 6. februar.
Tips til nye styremedlemmer; bruk ntnui-mailen, dette blir mest oversiktlig.
Instagram er et ansvar for hele styret. Marie tar hovedansvar for å holde
Instagram-profilen vår bra.

Sak 4
Forventningsavklaring
Informasjons- og diskusjonssak, fremlegges av Thomas.

- Hva forventes det når man sitter i styret i langrennsgruppa?
- Hyppighet styremøter

Referat
Når man sitter i styret i langrennsgruppa, forventes det at man er motivert til å fullføre
vervet sitt, møte opp på treninger, og holde seg oppdatert og informert på hva som
skjer i langrenn. Det forventes at alle bidrar i styret generelt, ikke bare i sitt eget verv.
Leder kan med fordel delegere mer det kommende året, enn det som har vært gjort det
siste året. Dette vil gi styret som helhet mer innblikk og tilhørighet til gruppas
arrangementer.



Vedtar å holde hyppigere styremøter, mellom 2 til 3 uker mellom hver gang - helst ikke
mer. Da unngår vi lange styremøter. foreslår å prøve å holde de fleste styremøtene
onsdager klokken 19.

Sak 5
Målsetninger
Informasjons- og diskusjonssak, fremlegges av Thomas og alle

- Individuelle målsetninger
- Hvilke felles målsetninger vil vi ha?
- Hvem vil vi være?
- Hvilke typer medlemmer vil vi ha?
- Hva skal vi få til
- Hva kreves for å få til dette?

Referat
Styret 2022 sitt mål - material: innkjøp av saftdunker
Styret 2022 sitt mål - drift: vise at NTNUI langrenn er mer lavterskel enn det kanskje
fremstår slik at antallet aktive medlemmer øker, men fortsatt opprettholde driften og
opplegget slik vi gjør i dag.

- hver person må gjøre sitt for å gjennomføre sitt verv på best mulig måte. i tillegg
blir det viktig at alle bidrar for at styret samlet skal drifte langrennsgruppa på
best mulig måte.

Andre målsetninger:
- fortsatt få med flere jenter
- oppdatere og utvikle hjemmesiden
- utvikle og “modernisere” langrennsgruppa

Sak 6
Underkomiteer
Informasjons- og diskusjonssak, fremlegges av Thomas.

- Styrke underkomiteene
- Engasjere mer av gruppa
- Nestleder som koordinator

Referat
Vi erfarer fra i fjor og fra andre NTNUI grupper at underkomiteer styrker gruppas
samhold og arrangementene våre. Derfor vil vi forsterke ånden for komite i
langrennsgruppa. Nestleder har overordnet ansvar for koordinering av komitene.
Søknadsfrist for komite 13.02
Aktuelle komiteer:

- Sos.kom (3 pers)
- Arr.kom (3 pers)
- Trenerkomite (3 pers - helst en gutt og en jente)
- Webkom (kan eventuelt opprette dette ved behov)



Sak 7
Sportslig framover
Informasjons- og diskusjonssak, fremlegges av Thomas og Ingeborg

- Hva vil vi gjøre på den sportslige fronten?
- Tour de Sweco

Referat
Ingeborg har kontroll på TdS - får hjelp av Web med tanke på sammenlagt cup.
Hank-sprinten uke 7. Jente- og guttetrening også denne uken.
Har fått tilbakemeldinger på at det er litt for lange intervalldrag på lørdagsintervall, og
at det er litt for harde løyper i Granåsen. Forslag om å bytte ut HK 9 med 5/7,5 km
istedenfor 5/10. Kan og flytte noen av HK til Nilsbyen - f.eks. HK 11.
Også forslag om å legge inn mer skilek på noen av de rolige treningene.

Sak 8
Sosialt framover
Informasjons- og diskusjonssak, fremlegges av Thomas og Marie

- Det nye styrets sosiale profil
- Målsetninger
- Hva vil vi få til
- Alkoholprofil
- OL-frokost?

Referat
Målsetning for gruppas sosiale profil:

- pre OL-jogg før damestafett + ta med egen frokost. Booke R2.
Gudenes natteliv 4. mars - må planlegges
TdS bankett kl 20 på peppes, torsdag 10.02
Marka-rundt bankett

bruke litt mindre penger på alkohol enn det har blitt gjort tidligere. Forbeholde dette til
Stud5mila, Stakefesten og Juleøltest-fest
forslag om å lage en utenomsportslig terminliste.

Sak 9
Vasan og Birken
Informasjons- og diskusjonssak, fremlegges av Thomas og Aud

Status Vasan
- bo
- buss
- blæst
- priser

Status Birken
- bo
- buss
- blæst



- priser

Ideer for våren

Referat Overnatting for Vasaloppet ble fikset 6. februar med plass til 15 stykker. Legger ut
interessepåmelding for om vi trenger mer plasser enn dette. Det blir også felles buss til
Vasaloppet.

Legger også ut interessepåmelding til Birken. Mange interesserte. kan være igjen på
lillehammer til søndagen.

Sak 10
Marka-Rundt
Informasjonssak, fremlegges av Eirik Andreas

- Status

Referat
Status for MR er bra. Hele løypa er kjørt i dag. 33 påmeldte per 06.02. Har blæstet på
FaceBook - mye aktivitet her. Nytt planleggingsmøte 07.02.

- arrangerer egen studentklasse, blæste i linjeforeninger
spons:

- Hank
- NTE
- Grilstad
- muligens Salma og Coop
- gavekort fra Sit

mangler litt på dugnad, men begynner å fylle seg opp

Sak 11
Studenterfemmila
Informasjonssak, fremlegges av Thomas og alle

- Lørdag 2. april
- Hva og hvordan
- Ansvarsområder

Referat
rennleder: Mathias Andresen

- må søke statsforvalter
- ringe Heidi for løyper
- delegere og følge opp sosialt, markere løype

Sak 12
Generelt
Diskusjonssak, fremlegges av Thomas og alle

- Ønskes det styrevest eller liknende?
- NM Harstad

Referat
forslag om å lage en egen hettegenser for ntnui langrenn, evt for styret.
bør stille lag på NM i Harstad.

- ntnui drar felles



- ingeborg fikser blæsting
- thomas melder på lag

SL 2023 i Trondheim!! begynne å planlegge tidlig

Sak 13
Innkomne saker
Informasjons- og diskusjonssak, fremlegges av Thomas og alle

- Uttakskomité, hvilke renn skal vi gå? (Fremlegges av Martine)

Referat - holmenkollstafetten
- olavstafetten
- NM harstad
- trondheim maraton
- KM stafett
- Ski-O-NM

Fastsette neste møte: 23.02, kl 19.


